

7.1

4T OIL
SPORT

ENGINE

SAE 10W-40



1L.e



MALOSS

IT Lubrificante sintetico per motori a 4 tempi di scooter e moto.

EN Synthetic Ester 4-Stroke Engine Oil for Scooters and Motorcycles.

Multigrade oil suitable for every modern scooter and motorcycle equipped with 4-stroke engines. A balanced blend of inhibitors and anti-wear agents ensure correct operation of oil immersed clutches and other drive line components. Detergents, dispersants and load carrying agents are incorporated to give excellent engine cleanliness and minimum wear of moving parts.

FR Lubrifiant synthétique pour moteur de motos et scooters 4 temps.

Lubrifiant multigrades idéal pour tout les moteurs modernes de motos et scooters 4 temps. La balance correcte des additifs détergents permette de réduire le frottement ainsi que la déperdition. De plus la formule garantie un excellent nettoyage et une usure réduite des parties en mouvement. La gradation viscométrique assure un rendement constant et un démarrage plus facile rendant la conduite du véhicule plus agréable.

| | | | |
|------|----|----|----|
| API | SG | SH | SJ |
| JASO | MB | | |



1L.e

 **MADE IN ITALY**

71 **4T OIL**
SPORT
ENGINE
SAE 10W-40

www.malossi.com